
Referat af skolebestyrelsesmødet 23.8, 17-19.

Tilstede: Annie, Katja, Bodil, Mette, Annette, Janne, Nanna, Thomas, Anne Marie, Per og Mikael

Ordstyrer: Annie
Referent: Mikael

Nyt fra formanden: Annie orienterer bl.a. om møde med skolebestyrelsesformændende på 
Svebølle skole som vil arbejde for attraktive arbejdspladser. Annie foreslår at der er to som den 
17-18 nov. tager til formandsmøde i Nyborg. Årby sender to afsted. Mette orienterer om deltagelse 
i ansættelsessamtaler. 

Nyt fra ledelsen: Per orienterer om nyansættelserne, Trine Hjorth Bonde (lærer), Stine Frederiksen 
(lærer), Christina Jensen (talehørelærer) og Rasmus Jensen (AKT-pædagog) og ???? (AKT-
pædagog). Legepladsen er nyrenoveret. Den 4. august var der oversvømmelse i kælderen, hvilket 
betød at opbevarede smartboards er gået i stykker. Ligeledes var der vandskade grundet itu 
inddækning ved vindue i sprogklasserne, hvilket medførte skade på loftplader og lamper i 
stueetagen. Der er oprettet forsikringssag, som træder i kraft ved beviselig storm pågældende dag. 
Per gør status over bestyrelsen. Annie kontakter fraværende medlemmer for at høre om de fortsat 
ønsker at deltage i bestyrelsesarbejdet.

Nyt fra elevrådet: Der er møde i næste uge, hvor der vælges formand og næstformand.

Evaluering af sommerferien i SFO: SFO har fået gammelt børnehaveklasselokale alene og deler 
lokalet på 57 gangens 1. sal med håndværk og design. Der er planlagt SFO aftener og 3 
aftenmøder for pædagogerne. SFO fortsætter skovdag om mandagen. SFO2 er på den 
nyrenoverede gang. Vedr. sommerferie opleves det af og til at der er 40 tilmeldte, men der dukker 
måske 15 op, ofte meldes der ikke afbud. Kan der være "planlagte" aktiviteter. Busmulighederne er 
"dårlige" i skolernes sommerferie ifm. ture ud af huset. Måske kan man 14. dage før feriestart høre 
tilmeldte børn om behovet stadig er der.

Evaluering af skolestart: God velkomst af nye elever med flagallé, som kan blive en god tradition.

Deltagelse af skolebestyrelsen i forældremøder: Bestyrelsesmedlemmerne fortæller om deres 
arbejde og hvad de kan bruges til.  Klasserne har fået tilknyttet følgende medlemmer;

0. Jan.
1. Janne
2. Mette
3. Jan
4. Janne
5. Katja
6. Anette
7. Sprog Annie.

Skolens jubilæum: 28/9, Åbent hus, bl.a. med musik, taler v. gammel elev og indvielse v. 
borgmester. Ideer; Vi planlægger en kagedyst medbring færdig kage senest 15.30, tilmelding til 
Anne. Forældrebestyrelsen planlægger aktiviteter på idrætspladsen, rundbold, børn mod voksne, 
ny legeplads på tid. Der laves tidsplan.

Økonomi: Per gennemgår budget, som sandsynligvis ender med et lille plus.

PCB: Det sidste arbejde med PCB i hallen og renovering af denne er færdig midt i september.

Evt: Husk høringssvar på budget og ferieplan. 


